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Abstract (en)
The electric contact (5) has two distinct arms forming a first end and a middle portion arranged between the first end and a second end (9), where
the arms move apart and/or towards each other. The arms slope apart from each other on moving along a projection of one of the arms onto a plane
perpendicular to a longitudinal axis of the contact. The middle portion is U-shaped in a plane containing the longitudinal axis of the contact, where
a back of the U-shape is connected to the second end. Independent claims are also included for the following: (1) a housing for an electronic card
connector (2) a method for connecting together two units.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un contact électrique (5) pour connecteur (3), comportant : - une première extrémité (7) à connecter à un autre
contact (5) et, - une deuxième extrémité (9) opposée à la première extrémité (7) par rapport à l'axe longitudinal (X) du contact (5), caractérisé par
le fait qu'il comporte au moins deux bras distincts (20) formant la première extrémité (7) et une partie médiane (8) disposée entre la première (7)
et la deuxième (9) extrémité et configurée pour permettre d'écarter et/ou de rapprocher lesdits bras (20) l'un par rapport à l'autre, et par le fait que
chaque bras (20) est tel que les deux bras (20) s'écartent l'un de l'autre lorsque l'on se déplace le long de la projection d'un bras (20) dans le plan
perpendiculaire à l'axe longitudinal (X) du contact (5).
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